
 Referat styremøte nr. 20 2023 - 25  
  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 
Møtestart: Onsdag 12. februar 2025 kl.20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Anniken JR, Trond Jøran, Ann Merete, Mona 
Forfall: Oddbjørn, Anniken A. 

  
  
Saksliste  
  

  
Hva  Hvem/Frist  

  
 
Sak 114, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferater nr. 19 fra 15/1-25 godkjennes.  

   
 
Sak 115, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
- Har vært noen Teams-møter siden sist. 
- Kretsledermøte: Gjennomgikk delprosjektene 1, 2 
og 3 i organisasjonsprosjektet. Delprosjektene har 
frist til 14. mars. Så sendes det ut på høring til alle 
kretsstyrene. Fysisk møte i Bodø for å behandle 
saken? 
SKU-utvalg: Utvalget satt og jobber med varighet og 
økonomi. 
- Møte med kretsledere og skipresident: Styrer mot et 
overskudd for 2024. Gjennomgang av sesong. 
- Team Elon møte i kveld, som Anniken A deltar på. 
 

Arnfinn 

 
Sak 116, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Langrenn v/Ann Merete 
- Hovedlandsrennet i Holmenkollen gjennomført. 
Gode resultater for Nordland. En bronsemedalje i 
G14, og 8. plass for Nordland 1 stafettlaget. 
15 gutter og 1 jente deltok fra Nordland. 
- KM del 2 Innstranda IL til helga er flyttet til Misvær. 
Distansene endret. 
- Marcialonga 22. mars: Valnesfjord Reservearena. 
Ønsker hjelp av Nordland Skikrets til promotering. 
Spørsmål: 
Kontrakt som går over flere år. Litt større 
arrangement i år Ski Classics. Innslag om 
arrangementet på Nrk Nordland. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Været er problematisk. 
- rennsesong startet i Narvik forrige helg. 
- Sortland har utsatt sitt renn til 28/2-2/3. 
- NNM i Alpint i Rana neste helg, i regi av Rana 
Slalåmklubb.  

Grener 



- Man får ikke gjort rekrutteringen slik man ønsker 
pga. vær. Må kjøre langt i bil for å delta. Går utover 
dugnadsånden. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Utfordringer med mye vær. Har produsert snø. 
Anlegget stort sett operativt siden før jul. La en såle 
på 70 cm, som er nede i 30 cm nå. Må produsere 
mer snø. 
- Arrangert 3 skileik/skiskole/skicross. 60-70 unger 
møtte opp. Hvordan få disse til å fortsette? Deltar på 
arrangement, men hvordan få de inn i idretten og 
klubbene. 
- Hoppet jevnt i storbakkene. Spadd mye snø, men 
kommet mye regn også. 
- De aktive har fått trent bra. Kun tilsvarende forhold 
på Lillehammer. 
- Vanskelig å drive med rekruttering. 
- NM i kombinert; landslaget kommer og noen av 
hopperne. 
- Snøproduksjon i bakkene. Veldig fine forhold på 
Skillevollen. 
 
Tilføyelser fra Vefsn v/Anniken JR 
- Snø i Mosjøen. Fine forhold og 5 km oppkjørte 
løyper. 
- Alpinklubben må til Sverige for å få kjørt på ski. 
- Lite på hopp og kombinert. En som drar til Mo for å 
trene. 
- Har hatt Barnelangrennskur. Deltagere fra Mosjøen 
IL, Kjærstad IL og barnehage og skole. 
 

 
Sak 117, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
Regnskapsrapport pr januar - 25  
- Foreløpig regnskapsrapport da årsregnskapet for 
2024 ikke er ferdigstilt. 
- Utestående – følges opp. 
 

Styret, Siri-
Elise, Mona 

 
Sak 118, 2023-25 
Annet 
 

 
Annet: 
 
Strategisk viktige anlegg V/Siri Elise 
- Siri-Elise orienterte om dette i fravær av Oddbjørn. 
- realistiske anlegg. Ikke idè. 
- Realiseres ila 5 års tid. 
 
Skikretstinget: 
- Styremøte fredag 9. mai. 
- Tema – Seminar:  
1. Rekruttering - SKU: Hvilke tiltak har klubbene satt i 
gang. Hva klarer klubbene å få ut av dette. 
2. VM i Narvik: Status v/Unni. 
 
 

Styret, Mona 



Diskusjon Rekruttering:  
- Mange gjør veldig mye bra og strekker seg langt. 
Utfordrende å få med voksne frivillige, nok hender. 
- forrige Ting: Frivillighet Norge, og konkrete 
rekrutteringstiltak. 
- Snø. 
- Få ungene og foreldrene til å bli i klubb. 
- Suksesshistorier klubb. 
- Paraidrett. 
- Trenger engasjement, folk og hender til å bidra. 
 

 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
Onsdag 12. mars kl. 20.00 
 
Evt. ekstra møte for å behandle høring fra 
delprosjektene i organisasjonsprosjektet. 
14. mars frist delprosjektene. 
17. mars Skistyret. 
26. mars evt. styremøte 
 

 

 


